



Protokoll styrelsemöte S27 2012–12–11

Närvaro:	Tobias Månsson	Sektionsordförande
	Jens Elofsson	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Robin Lindberg	Källarmästare
	Jonas Svensson	Øverphøs
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Alexander Magusson	Sexmästare Electus
	Per Ahlbom	Skattmästare Electus
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare Electus
	Jesper Lekland	Øverphøs Electus, fr.o.m. §7
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare Electus, fr.o.m. §7
	Philip Holgersson	Sektionsordförande Electus, fr.o.m. §11

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 17.20.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Sofia Siljeholm
 - Jesper Lekland
 - Carl Nilsson Nyman
 - Philip Holgersson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- Punkt 11.1 Intresse lades till.
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokollet för S26 2012.
- §6 Information från kåren Simon meddelade att det är pengakollegiemöte i denna stund. Daniel meddelade att fullmäktigemöte har hållits, där en revisor valdes.



- §7 Beslutsuppföljning Jesper Lekland och Carl Nilsson Nyman inträder lokalen. Styrelsen **beslöt** att adjungera Jesper Lekland och Carl Nilsson Nyman.

Policydokument

Policy för valberedningens arbete ska sammanställas av valberedningen.

Styrelsen **beslöt** att Philip Holgersson tar över ansvaret.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S01.

Uppd. Bordershop

Ingenting har hänt sedan sist.

Styrelsen **beslöt** att Robin Lindberg tar över ansvaret.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S01.

Mästermärken

Styrelsen **beslöt** att Sofia Soljeholm tar över ansvaret.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S01.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Philip H.	Policydokument	S10 2009	S01 2013
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S01 2013
28	Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S01 2013

- §8 Utskottsrapporter **Jens**
Har skickat arga mail och rivit ner affischer.
Teknikfokusgruppen har understötts med underhåll av teknikfokus.se.
En överlämning ska hållas med Propagandamästare Electus Sofia Siljeholm.

Malin

Ej närvarande.

Mattias

Inte mycket har hänt den senaste veckan, tackfest kommer



att hållas på lördag.

Johan

Har hållit filmkvällar och spelat Laserdome i Malmö.

Jonas

Har ordnat tackfest tillsammans med styrelsen för resten av sektionen. Stabens tackfest kommer bli på en finlandsfärja.

Robin

Registrerat nya funktionärsaccesser och funderat på att göra om utskott till ett mötesrum.
Vidare så vill Staben ha in en dator i utskott.
Jonas tyckte att det låter som en jättedum idé.
Jens sade att det låter som att det är mer arbete än nytta.

Daniel

Kommer att hålla studierådsmöte imorgon.
Science slam kommer att dra igång, och Programledningarna har dåligt med pengar.

Julia

Har hållit en spontanpub och tjänat pengar.
Sexmästare Electus Alexander Magnusson kommer att hålla ett intressemöte imorgon lunch.
Daniel frågade om livsmedelsverkets kommande besök har diskuterats.
Carl svarade att han och Alexander har pratat om det, och att Julia och Alexander Werne har tittat på det.

Simon

Har lämnat sitt telefonnummer till Skattmästare Electus Per Ahlbom och testbokfört.

Tobias

Påminner styrelsen om att verksamhetsberättelsen ska in senast den 31 januari 2013.



Peppare	Mikael Bergquist (ada10mbe)
Peppare	Johnny Hoang (dat12hjo)
Peppare	Sandra Olsson (dic12sol)
Peppare	Axel Kratz (dat12akr)
Peppare	Anna Lissborg (ims11ali)
Peppare	Joacim Åström (atp10jas)
Peppare	Kevin Lindblad (bt09ki9)
Peppare	Malcolm Eriksson (dat12mer)
Funktionär inom Programmästeriet	Björn Gardshol (dic12bga)
Sångarstridsförman	David Larsson (lak03dbo)
Sångarstridsförman	Rasmus Olofzon (muh11rol)
Sångarstridsförman	Karl Nilsson (dat12kni)
Sexmästeriet	
Ölförman	Carl Nilsson Nyman (mat11cni)
Ölförman	Carl Cristian Arlock (dt07ca7)
Ölförman	Lars Gustafson (ada10lgu)
Ölförman	Per Ahlbom (ada10pah)
Köksmästare	Tobias Johannesson (dt07tj5)
Industrimästeriet	
Alumnigrupsmedlem	Mattias Eklund (mat10mek)
Alumnigrupsmedlem	Julia Mauritsson (dt09jm2)
Propagandamästeriet	



- | | | |
|-----|---------------|---|
| | Arkivarie | Jens Elofsson (ic09je3) |
| | Arkivarie | Lars Gustafson (ada10lgu) |
| | Arkivarie | Fredrik "glyph" Andersson (dt07fa5) |
| | Arkivarie | Erik Iveroth (dt05ei7) |
| | Artist | Niklas Johansson (dt08ni0) |
| | Artist | Ragnar Melbin (dat11rme) |
| | Artist | Henrik Bilski (dat11hli) |
| | Artist | Anna Lissborg (ims11ali) |
| | Artist | Niklas Welander (dt09nw2) |
| | Fotograf | Jacob Arvidsson (dat11jar) |
| | Fotograf | Christer Andersson (dt07ca5) |
| | Fotograf | Simon Hillbom (ada10shi) |
| | DWWW-ansvarig | Jacob Gradén (d01jg) |
| | DWWW-ansvarig | Simon Hillbom (ada10shi) |
| | DWWW-medlem | Daniel Perván (dt08dp1) |
| | DWWW-medlem | Fredrik Karlsson (dt08fk6) |
| | DWWW-medlem | Peter Seimar (ic09ps1) |
| | DWWW-medlem | Fredrik "glyph" Andersson (dt07fa5) |
| | DWWW-medlem | Erik Jansson (dt09ej7) |
| | DWWW-medlem | Jens Elofsson (ic09je3) |
| | DWWW-medlem | Joakim "firetech" Andersson (ic06ja9) |
| | DWWW-medlem | Lars Gustafson (ada10lgu) |
| | DWWW-medlem | Alexander Magnusson (dt09am7) |
| | DWWW-medlem | Robin Lindberg (tne09rli) |
| | DWWW-medlem | Johan Rönnåker (dat11jro) |
| | DWWW-medlem | Hampus Mauritzon (ada10hma) |
| §10 | Överlämning | Tobias meddelade att han och Philip har påbörjat överlämning inför nästa år. De nya PBI:erna blir ordförande, skattmästare och sexmästare.
Simon uttryckte åsikten att hela styrelsen borde vara PBI, då saker blir enklare då. |
| §11 | Övrigt | Styrelsen beslöt att adjungera Philip Holgersson.
Carl beklagade sig över att det är ofta oordning i caféförrådet, och har pratat med Robin om att ta bort nyckeln från plankan.
Jonas informerade om att dörren står öppen väldigt ofta.
Tobias påpekade att det redan nu är ett begränsat antal personer som kommer åt nyckeln, och att det istället vore bättre att man lär folk hur de gör.
Daniel tyckte att man bör kunna lita på styrelsen.

Tobias informerade om att PH har varit och inspekterat EKEA, och funnit att det måste städas både inne i och utanför burarna. De lampor som vi satt upp måste tas ner. Styrelsen kom överens om att städa den 22:a december. |



Datum för shiptet diskuterades. Ingenting konkret fastslogs.

Philip framförde Teknikfokusgruppens önskan att som tack gå på restaurang Noma för 10 000 kr. Ett unisont nej hördes genom lokalen, och det konstaterades att det var alldeles för mycket pengar till 6 personer.

Philip föreslog istället en budget på 4000 kr.

Simon tyckte att även 4000 låter som mycket pengar, och informerade om att jublegruppen tackade sig själva för 1000 kr för 6 personer.

Tobias föreslog att Teknikfokusgruppen kan få tacka sig själva med 2000 kr.

§11.1 Intresse

Daniel undrar om någon i lokalen är intresserad av att föreläsa om något kul för andra studenter.

§12 Meddelanden

Inget att meddela.

§13 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 19.24.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson
Ordförande